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seste [ERED
Vanuit het crisisteam geneesmiddelen houden wij de beschikbaarheid van Carona-gerelateerde geneesmiddelen en de andere

geneesmiddelen nauwlettend in de gaten. Wij hebben daarvoor overleg met fabrikanten, groothandels, zorgverzekeraars,
apothekers en voorschrijvers.
Daarbij hebben we aandacht voor de intramurale en extramurale geneesmiddelenvoorziening.

Voor de geneesmiddelen die gebruikt worden bij de behandeling van patiénten met COVID-19 is in opdracht van VWS een

landelijke codrdinatiestructuur opgezet, het Landelijke Codrdinatiecentrum geneesmiddelen (LCG). Het LCG is een initiatief van

de Nederlandse Vereniging van Ziekenhuisapothekers (NVZA) dat tot stand gekomen is met instemming van de Nederlandse

Federatie van Universitair Medisch Centra (NFU), Bond van Groothandelaren in het Farmaceutische Bedrijf (BG Pharma),
Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) en het College ter Beoordeling van Geneesmiddelen (CBG).

De taken van het LCG zijn onder andere het actueel monitoren van de voorraden van de essentiéle IC-medicatie in Nederland,
het vergroten van de voorraden door het inkopen van deze geneesmiddelen of diens grondstoffen uit het buitenland en het

codrdineren en (indien nodig) uitbreiden van de eigen bereiding van deze geneesmiddelen. Daarnaast speelt de LCG een rol in

het (her)verdelen onder ziekenhuizen mocht dat nodig blijken. Bij deze taken houden zij ook rekening met de voorraden en

vraagontwikkeling in Caribisch Nederland. Het LCG staat dagelijks in nauw contact met onder andere ziekenhuisapothekers,
groothandels en fabrikanten.

De geneesmiddelen die worden gebruikt voor de patiénten met COVID-19 op de IC worden ook gebruikt voor andere patiénten.
Het betreft bijvoorbeeld anesthesie in de ziekenhuizen voor niet-COVID patiénten, maar ook bijvoorbeeld palliatief gebruik in de

thuissituatie of in de langdurige zorg.We vinden het van belang dat er ook voor deze patiénten voldoende geneesmiddelen
beschikbaar blijven en we betrekken hierbij de LHV en KNMP.

Graag horen we meer over de problemen met de distributie van geneesmiddelen. We staan namelijk in nauw contact met de

groothandels en apotheken, en hebben hierover nog niet eerder een specifiek signaal ontvangen. Heb je wellicht meer informatie

voor mij?

Je noemt in de mail twee type geneesmiddelen. De sedatiemiddelen vallen onder de groep Corona-gerelateerde geneesmiddelen
en hebben we in het cog. De anti-epileptica is voor ons een nieuw signaal. Ik leg dit neer bij onze collega’s van het Meldpunt
Geneesmiddelentekorten, om te kijken of zij al een melding hebben ontvangen en anders de situatie te checken bij fabrikanten

en groothandels.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

5.1.2e

Se ee. Geneesmiddelen en Medische Technologie | Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parmassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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5
HET NIEUWE

4 DONORREGISTER

Het nieuwe Donorregister, vanar | juli 2020.

Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.n|

Van: )JIE @minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 3 april 2020 16:40

@minvws.nl>; ) @minvws.nl>

@minvws.l>; ) @minwws i>;IEEEcc:

WEEN @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vraag medicatie en zuurstof
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Ho

Ik ontving onderstaande signalen van een collega van directie LZ wat zij heeft vernomen vanuit de koepels uit de langdurige
zorg:

- Grote problemen in de distributie van geneesmiddelen
- Regulier aanvoer van geneesmiddelen lijkt te stokken
- Extra behoefte aan sedatiemiddelen
- Extra behoefte aan anti-epileptica, in het bijzonder voor de gehandicaptenzorg.

Pakken jullie deze op?

Groeten

P.S. vraag over zuurstof heb ik ergens anders uitgezet.

Verzonden: vrijdag 3 april 2020 15:28

Aan: JEED© minvvs.n>; IESE @esdehor.ni’ JERERIN @c2dzhor.n>; INESEDNN.
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag medicatie en zuurstof

Hoi allen,

Onze koepels in de langdurige zorg willen hier graag een dringende aanvulling op doen. Er worden grote problemen ervaren met

de distributie van geneesmiddelen. Ook de reguliere aanvoer van geneesmiddelen lijkt te stokken. Er is nu extra behoefte aan

sedatiemiddelen en zuurstof en specifiek in de gehandicaptenzorg ook antiepileptica.
Is dit bij jullie bekend?

Daarnaast de vraag of hoe het lGberhaupt gaat met de distributie van zuurstof. Er werd vorige week aangegeven dat dit door het

LCH is opgepakt maar dit blijkt niet te lopen in onze sector.

Hoor het graag!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2¢

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Langdurige zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag
06.

van: INEECEECN)BERETo  invws n>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 18:25

po
dghor.ni>; EK JEXERM@minvws.ni>

CC: ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vraag medicatie en zuurstof

Hoi

Kunnen jullie mij helpen met onderstaande vraag (zie geel) van een collega van de directie Langdurige Zorg, namelijk wordt

zuurstof nu via ROAZ/GGD GHOR/LCH geregeld en wat is stand van zaken?

Groeten

Verzonden: maandag 30 maart 2020 17:26

Aan: S128 ) SERED© minvws.ni>
Onderwerp: Vraag medicatie en zuurstof
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Hoi

Wij krijgen onderstaande vragen van onze koepels, kun jij deze beantwoorden of het doorzetten naar de juiste collega?

* Medicatie> ook signalen rondom gebrek aan medicatie begint binnen te komen. Waar gaan we dat escaleren? Loopt ook

niet via ROAZ verband.

Wij begrepen dat zuurstof wel via de ROAZ geregeld wordt (/gaat worden) wat is de stand van zaken?

Wat betreft medicatie, bij wie kunnen partijen (of wij) hiervoor terecht? Gaat volgens mij (ook) om reguliere medicatie.

Ik hoor het graag!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Langdurige zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag
voIKE


